
Zápis č. 7/2023
z porady vedení oddílu pozemního hokeje HC Slavia HK

dne 04.10.2023 – 18:00 hod.

Přítomni: Krýsl M., Machút M., Toms M., Stránský Z., Šmídová Š., Tomsová P., Machútová B.

Omluveni: -----

1) Tréninky v hale 2023/2024
- předseda oddílu informoval výbor oddílu, že se podařilo zajistit termíny v hale TJ Slavia HK pro

následující halovou sezónu takto: pondělí - 15:00-21:00, středa - 18:00-21:00, čtvrtek -
16:30-21:30, pátek - 19:30-21:00, s tím, že v horizontu cca 10 dnů proběhne schůzka trenérů,
na které dojde k rozdělení časů tréninků družstev dle možností shora

- předseda oddílu dále informoval výbor oddílu, že pro halovou soutěž jsou přihlášena družstva
mužů (I.liga), žen (extraliga), dorostenců, starších žáků, starších žákyň, mladších žáků,
mladších žákyň, U10 dívky a U10 mix, U8 a U6

- předseda oddílu rovněž informoval trenéry družstva žen o konečném formátu halové extraligy
žen v letošním roce, přičemž na základě diskuze bylo obratem rozhodnuto, že družstvo žen se
nepřihlásí do tzv. Halového ligového poháru, přičemž vykomunikování s STK ČSPH zajistí M.
Krýsl

2) Suda Cup 2023
- výbor oddílu potvrdil, že do organizačního výboru turnaje jmenuje Š. Šmídovou (vedoucí), a

dále Petru Tomsovou (hospodář), Martina Tomse, Báru Machútovou a Martinu Pražákovou, když
bylo ujednáno, že nejpozději do konce měsíce října proběhne další koordinační schůzka s
výborem oddílu

- výbor oddílu vzal na vědomí zprávu Š. Šmídové ohledně aktuálního stavu příprav a přihlášek
do turnaje

3) Zdravotní prohlídky
- výbor oddílu vzal na vědomí aktuální zprávu předsedy oddílu a organizační pracovnice oddílu o

stavu zdravotních prohlídek hráčů a hráček
- výbor oddílu rozhodl, že kdo nedoloží e-mailem do 15.11.2023 zdravotní prohlídku, pak mu s

ohledem na evidenci ČSPH nebude umožněno startovat v halové soutěže do doby, než platnou
prohlídku zašle, a to bez výjimky, přičemž výbor oddílu pověřil předsedu oddílu, aby tuto
skutečnost neprodleně sdělil trenérům jednotlivých družstev



4) Směrnice TJ - první pomoc
- výbor oddílu vzal na vědomí novou směrnici TJ Slavia HK týkající se první pomoci s tím, že

jako kontaktní osoba bude nahlášena na TJ P. Tomsová
- výbor oddílu pověřil P. Tomsovou, aby, a to zejména ve spolupráci s TJ, koordinovala proškolení

trenérů oddílu v požadovaném termínu do 31.12.2023

5) Ukončení provozu bufetu
- výbor oddílu vzal na vědomí informaci M. Machúta, že pan Škovránek nemá nadále zájem

provozovat bufet na Aréně a činnost ukončil ke dni 31.08.2023
- výbor oddílu rozhodl, že nebude hledán nový nájemce (podnájemce) s tím, že bude

praktičtější, když si bufet budeme dále provozovat tzv. sami
- výbor oddílu určil způsob dalšího provozování bufetu a dále stanovil i principy kontroly s tím,

že jako garanti nad bufetem a jeho řízením byli pověřeni M. Machút a T. Rezek

6) Kontrola plateb členských příspěvků 3Q/2023
- výbor oddílu společně s účetní oddílu provedl kontrolu plateb členských příspěvků za 3Q/2023

s tím, že ze strany trenérů budou kontaktováni ti, kteří dosud řádně nezaplatili
- výbor oddílu rozhodl, že splatnost členských příspěvků za 4Q/2023 bude v souladu s

usnesením členské schůze ke dni 24.11.2023, přičemž včasné rozeslání výzvy k úhradě
zajistí M. Krýsl

- výbor oddílu dále rozhodl, že příspěvek na zimní soustředění mládeže bude vybírán následně,
tj. v prosinci, přičemž se předpokládá výše příspěvku v částce 2.500,- až 3.000,- Kč

7) Cestovné - hala
- výbor oddílu rozhodl, že pro halovou sezónu 2023/2024 bude náhrada za cestovné k

soutěžním utkáním ve výši 4,- Kč za jedno auto, když v případě použití osobního automobilu o
kapacitě 7 a více lidí bude náhrada ve výši 5,- Kč za jedno auto

8) Fond sportovců
- výbor oddílu vzal na vědomí informaci účetní oddílu, že v rámci tzv. Fondu sportovců obdržel

účelovou dotaci ve výši 40.000,- Kč, kterou je nutné vyčerpat do konce kalendářního roku
- výbor oddílu pověřil M. Tomse, aby ve spolupráci s trenéry vybral vybavení, které je nyní

potřeba zakoupit



9) Propagace oddílu
- výbor oddílu vzal na vědomí informaci M. Machúta ohledně aktuální propagace oddílu na

internetu a FB s tím, že výbor oddílu rozhodl, že v této propagaci bude nadále pokračováno
- výbor oddílu dále rozhodl, že bude prověřena možnost zakoupení tzv. roll-upu, jež by sloužil k

propagaci oddílu při náborových akcí oddílu či v hale TJ Slavia, a dále možnost pořízení
“reklamního poutače”, který by mohl být celoročně užíván na Aréně

- výbor oddílu vzal dále na vědomí informaci Š. Šmídové a B. Machútové ohledně velmi
pozitivního výsledku náborů oddílu, které se uskutečnily v září tohoto roku (akce Otevření
fotbalového stadionu a Den náborů a sportu v HK), s tím, že výbor oddílu poděkoval všem,
kteří se uvedených akcí zúčastnili, včetně aktivního zapojení mládeže

- výbor oddílu konstatuje, že v náborové a propagační činnosti oddílu je nutné pokračovat
dlouhodobě a prakticky dennodenně

10) Další
- výbor oddílu vzal na vědomí ukončení trenérské činnosti P. Vojtěška k 31.10.2023 a aktuální

žádost J. Pražáka ohledně zajištění tréninků kategorie U12, přičemž bude s nabídkou osloven
A. Erben a R. Vacek

- výbor oddílu bude dále rozvíjet myšlenku tzv. klubové karty pro členy oddílu a s tím spojené
případné benefity

Termín a místo další schůze výboru oddílu bude určeno dodatečně, přičemž o tomto budou zejména
trenéři informováni v dostatečném časovém předstihu přes WA.

Zapsal: Krýsl M.


